
Ärendenummer: #1400 | Inskickat av: HELÉN LÄRKA (signerad) | Datum: 2020-10-30 06:27 Sida  av 1 2

 Rubrik
Fiber åt alla

Medborgarförslag
Ärendenummer: #1400 | Inskickat av: HELÉN LÄRKA (signerad) | 2020-10-30 06:27

1. Medborgarförslag

Beskriv medborgarförslaget

Vi har ju fått från staten att alla bör få fiber. Vi som bor på Knapanäs, 5 permanent hushåll och 
ett semesterboende vill ha fiber. Jag pratade med berörd tjänsteman på kommunen för ett år 
sedan och han sa ordagrant till mig att ni på Knapanäs får bli en vit fläck på kartan. Jag finner 
mig inte i det! Vi har rätt till det! Tingsryds kommun har själv grävt ner fiber utan att det har 
kostat invånarna mer än, tror det var mot Blötvik och varför fanns vi inte med när det grävdes i 
Rolsmo och Linneryd? I dessa tider så är fibern ännu mer betydelsefull för alla. Semesterboendet 
på Höganäs har aviserat att hade vi haft fiber kunde vi jobbat härifrån. Jag som är 
styrelsemedlem i LRF och VGMF kunde varit med på Webbaserade möten men inte utan fiber. 
Det är också så att jag måste stå på en speciell plats i köket när jag ska ringa så att inte samtalen 
bryts. Företagare som bor här ute måste kunna vara uppkopplad för att beställa. Vi har en 
kvinna som kommer från Thailand hon måste kunna prata med sina anhöriga där! Så NÄR får vi 
fiber till Knapanäs? Lämpligt vore nu när det finns grävmaskiner som håller på med värmeverket!

Vill du lägga till en bild eller fil?

Nej

2. Återkoppling



Ärendenummer: #1400 | Inskickat av: HELÉN LÄRKA (signerad) | Datum: 2020-10-30 06:27 Sida  av 2 2

 Notifieringar
SMS

 Mobiltelefon Telefon
-

 För- och efternamn
HELÉN LÄRKA

Hur vill du bli kontaktad?

Jag önskar bli kontaktad via telefon

Telefon

Signering

Följande parter har signerat detta ärende.
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